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Geralt of Rivia. A witcher whose mission is to protect ordinary people from the
monsters created with magic. A mutant who has the task of killing unnatural beings.
He uses a magical sign, potions and the pride of every witcher -- two swords, steel and
silver. But what would happen if Geralt lost his weapons?

In this standalone novel, Geralt fights, travels and loves again, Dandelion sings and flies
from trouble to trouble, sorcerers are scheming ... and across the whole world clouds
are gathering - the season of storms is coming...

作者介绍: 

Andrzej Sapkowski was born in 1948 in Poland. He studied economy and business, but
the success of his fantasy cycle about the sorcerer Geralt of Rivia turned him into a
bestselling writer. He is now one of Poland's most famous and successful authors.
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评论

算是交代了我从头看到尾的谜团——Geralt和Yennefer是怎么从约个炮变成毕生挚爱的
。又是很愉快的小冒险。这样结束挺好的。

-----------------------------
最后竟然又圆回来了233333

-----------------------------
结束是另一个开始

-----------------------------
三星半，白狼的倒霉冒险故事，赞美民间翻译大大

-----------------------------
没什么熟悉的人，然后故事也和主线没有太大关系，感觉更像是世界观补完。

-----------------------------
The story continues, the story never ends.

-----------------------------
感谢民翻！《风暴季节》，精灵之血五部曲之前的猎魔人独立长篇，杰洛特丢了自己的
两把剑的故事，拓展了大陆最西希达里斯和凯拉克的世界观。“流水的女术士，铁打的
丹德里恩”。其实更像是几个短篇的点子混杂编排肆意尝试，以现代性的方式奉献出谁
都能接受的正统故事，原著粉不容错过，不知道还会不会有第九部了。

-----------------------------
流水的女伴，铁打的丹德里恩

-----------------------------
找到了电子书，是一个独立于七部书之外的故事，但是时间线还是长篇之前的。当杰洛
特的剑丢了该咋办hhh



-----------------------------
Season of Storms_下载链接1_

书评

-----------------------------
Season of Storms_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Season of Storms
	标签
	评论
	书评


